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Møte Møte nr. 3/2024   

Dato 20.3.2024 

Tid Kl. 10:00-15:00 

Sted Gardermoen 
Medlemmer  

Til stede Dag Hovdhaugen (HK-dir) Leder av styringsgruppen 

 Camilla Sønstabø Thorkildsen (NMH) 

 Hans-Petter Fjæreide (Statnett) 

 Hege Aarethun (VFLK) 

 Heidi Adolfsen (UiT) 

 Håkon Solberg (OsloMet) 

 Terje Mørland (prosjekteier) 

Forfall Caroline Erviksæter (Studentrepresentant HVL) 

  

Sikt Knut Erik Riiber (Prosjektleder) 

 Maria Kumle (Produktområdeleder) 

 Camilla Haugland (forretningsutvikler) 

Andre Tina Lund Ravndal (prosjektleder HK-dir) 

  
Agenda 

• 

• 

https://isikt.sharepoint.
com/:w:/s/NyttSO-
Styringsgruppen/Ebezo

https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EavvUGQQ651PosZN68E_uXgBCCscWHiL6rDDamxH9N8rJQ?e=Wt44n3
https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EavvUGQQ651PosZN68E_uXgBCCscWHiL6rDDamxH9N8rJQ?e=Wt44n3
https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EavvUGQQ651PosZN68E_uXgBCCscWHiL6rDDamxH9N8rJQ?e=Wt44n3
https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EfOcb8QWMJdEljeXGlh4dUEB1N9IxTDcm71FDO453F8ODQ?e=0DzARX
https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EfOcb8QWMJdEljeXGlh4dUEB1N9IxTDcm71FDO453F8ODQ?e=0DzARX
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=xYWg7g
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=xYWg7g
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=xYWg7g
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=xYWg7g
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=xYWg7g
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=xYWg7g
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
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Sak Tema Sakstype 

2/24 Godkjenning av agenda og referat V-sak 

 Det ble foreslått å endre rekkefølgen på sak 4 og 5.  
 
Vedtak: Agenda og referat vedtatt med foreslått endring.   

 

3/24 O-sak 

 Tina Lund Ravndal og Camilla Haugland ga en innføring i hva samordna 
opptak og lokale opptak er, og forskjeller og likheter mellom disse.  
 
HK-dir ga en statusoppdatering på oppfølgingen av nasjonalt 
masteropptak.  
 
Fase 2 av prosjektet inkluderer utvikling av teknisk funksjonalitet til et 
samordnet opptak til master. Regelverk, organisering og forvaltning er 
ikke en del av prosjektet. HK-dir forutsetter at dette gis som et nytt 
oppdrag fra KD før arbeidet kan starte.  
 
Koordinering mellom teknisk utvikling (Sikt) og regelverk og organisering 
(HK-dir) blir viktig i videre arbeid med masteropptak.

 

5/24 O-sak  

 Knut Erik Riiber redegjorde for innhold i og begrunnelse for årsrapporten 
som Sikt har laget på bestilling fra KD. 
 

 

4/24 O-sak 

 Dag Hovdhaugen og Terje Mørland redegjorde for møter og 
informasjonsutveksling med KD de siste månedene.  
KD har bedt om en helhetlig rapportering for prosjektet. Neste 
rapportering er etter første tertial.  
 

 

6/24 V-sak 

 Maria Kumle gikk gjennom oppdatert prosjektplan. Den har en noe større 
detaljeringsgrad enn tidligere, for at det skal være enklere for SG og KD å 
kunne monitorere framdrift. 

 

https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
https://isikt.sharepoint.com/:w:/s/NyttSO-Styringsgruppen/Ebezo4lmw5tJnaqAL7lR6PwBLDTBcQ47ZaY-knG2OSxjag?e=p2WjWe
https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EWBnsHbiBkNKhEChUQ3fczABjfM_PV7UgaH1-WNvjH_hTQ?e=xPJXD9
https://isikt.sharepoint.com/:b:/s/NyttSO-Styringsgruppen/EWBnsHbiBkNKhEChUQ3fczABjfM_PV7UgaH1-WNvjH_hTQ?e=xPJXD9
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Innspill fra styringsgruppen:  

- Navn på milepæler endres fra «interne» og «eksterne» til «harde 
MP» (godkjennes av styringsgruppen) og «myke» MP (Sikt 
beslutter selv). Alle milepæler inngår i fremdriftsrapportering til 
SG. 

- prosjektplanen bør bli et vedlegg til styringsdokumentet, slik at 
den kan oppdateres uavhengig av selve styringsdokumentet. 

- styringsgruppen diskuterte omfanget av en mer helhetlig 
tilnærming til prosjektet, hvor en også tar inn framdrift i 
regelverksarbeid og mottaksarbeid i styringsgruppen. Det ble 
uttrykt bekymring for at gruppen får ansvar utover det den har 
myndighet til å bestemme over, og også at det etter hvert 
grenser over i gevinstarbeidet hvor ansvaret ligger på et høyere 
nivå ute på lærestedene enn hos de som er brukere av nye 
løsninger. 

 
Vedtak: Styringsgruppen slutter seg til den oppdaterte prosjektplanen 
og ber prosjektet oppdatere styringsdokumentet. Styringsgruppen 
vedkjenner seg et større ansvar for helheten i prosjektleveranser, og ber 
Sikt i samarbeid med HK-dir utrede hvordan dette kan håndteres. Dette 
må ses i sammenheng med gevinstrealiseringen fra prosjektet. 
 

7/24 V-sak 

 Maria Kumle gikk gjennom rammeverk for rapportering som er 
utarbeidet i forbindelse med tilbakemeldinger fra KD.  
 
Innspill fra styringsgruppen:  

- rammeverket er utviklet med tanke på Sikts leveranser og ikke 
helhetlig som KD nå ønsker.  

 
Vedtak: rammeverket må oppdateres for å ivareta helheten i 
prosjektet.  

 

8/24 O-sak 

 Brukermedvirkning er gitt som et styringssignal fra departementet og er 
også en forutsetning for å kunne gjennomføre Sikts utviklingsmetode.  
Camilla presenterte status på arbeidet og forklarte hvorfor det til nå ikke 
har blitt opprettet referansegrupper. Framover vil behovet bli større, og 
for å sikre at løsningene som utvikles gir verdi, vil Sikt ha vi behov for en 
gruppe brukere som kan bistå med følgende: 

- fortløpende svare på spørsmål fra utviklingsteamene for å hjelpe 
utviklerne å forstå behovene til brukerne 

- delta på workshops der det er behov for å gå mer grundig inn i 
enkelte tema eller prosesser, og hjelpe oss å forstå hvordan 
prosessene kan standardiseres og automatiseres 

- bidra med funksjonell testing - får brukeren løst oppgavene sine?  
 
Målet er å gjøre dette mest mulig uformelt og med lav terskel for 
kommunikasjon begge veier. samtidig som Sikt anerkjenner også 
brukernes behov for tilstrekkelig forutsigbarhet.  
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Styringsgruppen hadde følgende innspill:  
- det er behov for større åpenhet og informasjon som er 

tilgjengelig for alle interessenter. Prosjektet bør utarbeide en 
kommunikasjonsplan.  

- ingen informasjon er også informasjon 
- Styringsgruppen ønsker jevnlig status på arbeidet med 

brukerinvovlering. Prosjektet bes dokumentere arbeidet i et 
notat til styringsgruppen før hvert møte. 

 

9/24  

 HK-dir informerte om at KD uttrykker usikkerhet rundt om det 
samordnede opptaket til fagskoler inngår i fase 1 eller 2.  
 
Styringsgruppen ber Sikt kommentere eventuelle konsekvenser for 
valget og kommunisere dette til leder av styringsgruppen som ber om 
en avklaring fra KD. 

 

 


